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SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 2 

 

  

§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) 

och vice ordförande Ornina Younan (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 18 juni 2014. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 22 maj 2014 justerades den 27 maj 2014.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

                                   __________________ 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 3 

 

  

§ 2   

Remiss om serveringstillstånd på Madame Maigret, 
Finspångsgatan 54, Spånga 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag som svar på 

remissen om serveringstillstånd för restaurangen Madame Maigret, 

Finspångsgatan 54, Spånga. 
 
Ärendet 

Restaurangen Madame Maigret har ansökt om serveringstillstånd för 

spritdrycker, starköl, vin och andra jästa alkoholdrycker för 

allmänheten klockan 11.00 – 01.00 samt serveringstillstånd till 

allmänheten, i uteservering måndag-söndag 11.00 - 22.00. Ansökan 

avser nytt tillstånd. Stadsdelsnämnden har beretts tillfälle att yttra sig 

över detta. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 maj 2014. 

Dnr 288-2014-1.5.2. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 
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12 JUNI 2014 

BLAD 4 

 

  

§ 3   

Nominering av Centrala Tensta förskolor och Enheten för 
verksamhetsutveckling till Stockholms stads 
kvalitetutmärkelse 2014 

Beslut 

1. Förvaltningen nominerar Centrala Tensta förskolor till Stockholm 

stads kvalitetsutmärkelse 2014. 

2. Förvaltningen nominerar Enheten för verksamhetsutveckling till 

Stockholm stads kvalitetsutmärkelse 2014. 

 
Ärendet 

Kvalitetsutmärkelsen är Stockholms stads årliga pris för att 

uppmärksamma och belöna framgångsrik verksamhetsutveckling i 

staden. Kvalitetsutmärkelsen är en stimulans och uppmuntran i arbetet 

med kvalitetsutveckling. Den ger samtidigt staden möjlighet att lyfta 

fram förebilder och goda exempel. 

Alla kommunalt och enskilt drivna verksamheter som finansieras av 

staden är välkomna att delta i Kvalitetsutmärkelsen. 

Stadsdelsförvaltningen föreslår att nämnden nominerar Centrala 

Tensta förskolor samt Enheten för verksamhetsutveckling till stadens 

kvalitetsutmärkelse 2014. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 maj 2014. 

Dnr 174-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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12 JUNI 2014 

BLAD 5 

 

  

§ 4   

Revisionskontorets årsrapport 2013  

Beslut 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lämnar yttrande i enlighet med 

tjänsteutlåtandet. 

 
Ärendet 

Förvaltningen har tagit del av revisorskontorets årsrapport för Spånga-

Tensta stadsdelsnämnds verksamhet 2013. Den årliga revisionen 

omfattar granskningar och bedömningar inom områdena ekonomiska 

och verksamhetsmässiga resultat, styrning, uppföljning och kontroll 

och nämndens bokslut, delårsrapport och räkenskaper. 

Revisionskontoret bedömer sammantaget att nämnden i allt väsentligt 

har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt. Nämnden har under år 2013 i 

huvudsak nått kommunfullmäktiges mål för verksamheten. Nämnden 

har vidare i huvudsak nått sina mål och uppnått i verksamhetsplanen 

angiven verksamhet. Revisionskontoret bedömer att nämndens interna 

kontroll har varit tillräcklig och att nämnden har en i huvudsak 

tillfredsställande uppföljningsstruktur.  

Revisorskontoret har också gjort några påpekanden om processer och 

rutiner som behöver utvecklas. Sammantaget är inte bristerna av sådan 

omfattning att de väsentligt påverkar bedömningen av nämndens 

intern kontroll. 

Av dessa processer och rutiner är några åtgärdade, några pågår eller 

återstår. Dessa har kommenterats i ärendet. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 maj 2014. 

Dnr 248-2014-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl (S), Awad Hersi m.fl (MP) och 

Jonas Ljungstedt (V) lade gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt 

följande:               

 

 

 

 

                    

                                                                                                     forts… 
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12 JUNI 2014 

BLAD 6 

 

  

 forts § 4 

 

 

”Särskilt uttalande 

Revisionskontoret tar upp flera punkter som ska beaktas. 

I rapporten ges rekommendationer att nämnden ska ha koll på 

förskolornas öppettider och om behov finns för öppettider utanför 

ramtiden. Välfungerande barnomsorg är viktig jämställdhetsfråga, 

därför vill vi ha en undersökning om det finns och hur stort behovet är 

för vårdnadshavare att ha tillgång till omsorg på obekväm arbetstid. 

Nämnden har ett aktivt trygghetsskapande arbete, i samarbete med 

andra lokala aktörer. Arbetet bedrivs ofta i projektform. 

Revisionskontoret anser att uppföljningen av detta arbete måste görs 

bättre. Genom att undersöka tidigare och pågående projekt får vi 

kunskap att utveckla arbetet för ökad trygghet, vilket har varit vår 

hållning i nämnden. 

Det bedrivs många projekt i stadsdelen. Stadsrevisionen påpekar att 

stadsdelsförvaltningen saknas en övergripande och enhetlig rutin för 

projekthantering och att all dokumentation inte finns lättillgängligt. 

Det är utomordentligt viktigt att förvaltningen åtgärdar bristen. 

48-timmarsgarantin för barn och ungdomar som riskerar fara illa ska 

följas upp bättre. Tydligare återrapportering av trepartssamtal och 

samverkan med föräldrar efterfrågas”. 

 

  __________________ 
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12 JUNI 2014 

BLAD 7 

 

  

§ 5   

Tillsättande av PUL-ombud Spånga-Tensta  

Beslut 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnden godkänner att Ida Malmborg, tf 

kanslichef blir stadsdelens PUL-ombud. 

 
Ärendet 

Ett personuppgiftsombud är en person – ofta en anställd – som ser till 

att personuppgifter behandlas på ett korrekt och lagligt sätt i en 

verksamhet.  

PUL-ombudet måste förvissa sig om att den personuppgiftsansvarige 

följer bestämmelserna i personuppgiftslagen och i anknytande 

lagstiftning. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 maj 2014. 

Dnr 354-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 8 

 

  

§ 6   

Entledigande av ersättare i Spånga-Tensta stadsdelsnämnds 
sociala delegation 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden entledigar Derya Uzel (MP) från sitt uppdrag 

som ersättare i stadsdelsnämndens sociala delegation. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 
Ärendet 

Vid sammanträdet den 18 november 1996 beslöt Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd att inrätta en social delegation för beslut i enskilda 

ärenden, enligt SoL, LVU, LVM och LSS med sju ledamöter och fyra 

ersättare. Fyra ledamöter och två ersättare ska utses bland majoriteten 

och tre ledamöter och två ersättare ska utses bland oppositionen. 

Stadsdelsnämnden utsåg den 2 januari 2014 ledamöter och ersättare i 

stadsdelsnämndens sociala delegation. Ersättaren Derya Uzel (MP) 

har begärt att entledigas från sitt uppdrag i sociala delegationen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 maj 2014. 

Dnr 366-2014-1.2.5 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 9 

 

  

§ 7   

Svar på skrivelse om att bekämpa äldres otrygghet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

skrivelsen. 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden gav vid sitt sammanträde den 10 april 2014 

förvaltningen i uppdrag att bereda svar på skrivelse från Folkpartiet 

om att på olika sätt bekämpa äldres otrygghet. 

Skrivelsen tar upp att många äldre känner sig otrygga i sin vardag och 

att det i stadsdelen förekommit sådana typer av brott där äldre är 

särskilt utsatta, såsom t ex väskryckning. Mot bakgrund av detta 

föreslås i skrivelsen att särskilda trygghetsvandringar med inriktning 

på äldres otrygghet genomförs samt att möjligheterna att inrätta en 

ideell trygghetspool utreds. 

Vidare tar skrivelsen upp att även äldre drabbas av våld i nära relation 

och att de personer som i sin yrkesutövning kommer i kontakt med 

äldre måste utbildas i frågan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 april 2014. 

Dnr 255-2014-7. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl (S) och Jonas Ljungstedt (V) 

lade gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande:  

             

”Särskilt uttalande 

Alltfler blir medvetna om att våld och övergrepp mot äldre är 

något som behöver uppmärksammas. FN:s generalförsamling har 

antagit den 15 juni som Världsdagen om våld och övergrepp mot 

äldre. Förra året genomfördes en kampanj i Sverige, ”Våldet går 

inte i pension”, där pensionärsorganisationer, brotts- och 

kvinnojourer, politiska partier m fl. deltog. Det är bra att det här 

arbetet även genomsyrar aktiviteter på lokal nivå hos oss. Att 

utveckla verksamheten med trygghetsvandringar kan vara ett bra 

sätt bekämpa otryggheten. 

                                                                                                      forts… 
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 forts § 7 

 

Vi vill se en undersökning där man frågar de äldre om de känner 

sig otrygga och vad som gör dem otrygga. Även information om 

beteende för att minska risken att bli utsatt för rån och andra 

övergrepp. Vi vill också att det ska finnas information om vart 

man kan vända sig om man blir drabbad eller ser något som skapar 

otrygghet, ett telefonnummer för att ha någon att prata med. 

Vandalism ska åtgärdas på en gång, brända bilar plockas bort 

direkt. Detta ger en tryggare miljö, för äldre och för övriga 

åldersgrupper. 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade gemensamt fram ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det är utmärkt att en rad åtgärder vidtas för att äldre ska kunna känna 

ökad trygghet. Trygghetsvandringar, träffpunkter, kartläggning av 

otrygga platser och särskilt brottsofferstöd till äldre är sådant som 

nämns. Vi ser det som positivt att ytterligare en träffpunkt planeras, 

liksom att en väntjänst utreds. Likaså ser vi positivt på satsningen på 

utbildningen om våld i nära relationer. 

 

Vi anser dock att synen på trygghetsskapande åtgärder behöver 

vidgas, till att även i högre utsträckning titta på orsakerna till 

otryggheten. Vi anser att det behövs fler träffpunkter och 

verksamheter där unga och äldre möts – och där den äldre 

generationens kompetens kan tas tillvara för att hjälpa unga 

människor som annars riskerar att hamna i utanförskap. 

 

Vi tror också att det behövs mer samarbete mellan polis, skola och 

socialtjänst för att förebygga ungdomsbrottslighet, som många gånger 

orsakar äldres otrygghet”. 

 

      ______________ 
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12 JUNI 2014 

BLAD 11 

 

  

§ 8   

Anmälan av Stockholms stads förskoleundersökning 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger förskoleundersökningen till handlingarna. 

 
Ärendet 

Stockholm stad genomför årligen en kvalitetsmätning i stadens 

förskolor. Föräldrar till alla barn i förskolan får möjlighet att fylla i en 

enkät och på så sätt bedöms kvaliteten i verksamheterna. 

Undersökningen är en totalundersökning, vilket innebär att samtliga 

förskolor oavsett regiform (dvs. både fristående och kommunalt 

drivna). Syftet med undersökningen är att utveckla den pedagogiska 

kvaliteten i varje enskild förskoleenhet.  

 

Dnr 351-2014-1.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl (S), Awad Hersi m.fl (MP) och 

Jonas Ljungstedt (V) lade gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt 

följande:               

 

”Särskilt uttalande 

Vi anser delar av resultatet av förskoleundersökningen är inte 

tillfredsställande och manar närmare uppföljning. Det finns en tydlig 

skillnad mellan förskolorna beroende på vart förskoleverksamheten 

ligger i stadsdelen samt skillnader i resultat jämfört med föregående 

år. De resultat och områdena som förvaltningen behöver fokusera på 

är bl.a: Vi ser allvarligt på vissa resultat i utvärderingen. Det finns en 

tydlig skillnad mellan förskolorna beroende på vart 

förskoleverksamheten ligger i stadsdelen samt skillnader i resultat 

jämfört med föregående år. De resultat och områdena som 

förvaltningen behöver fokusera på är bl.a: 

 

- Vi är nöjda med hur förskolan ger mitt barn möjlighet att ta del av 

stadens kulturutbud 

- Mitt barn uppmuntras i att utveckla sina sociala förmågor 

- Den pedagogiska miljön 

 

 

 

                         forts… 
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 forts § 8 

 

- Mitt barn uppmuntras i att utveckla sitt språk 

- Mitt barn utvecklas i sitt matematiska tänkande 

- Mitt barn utvecklas i sin förståelse för naturvetenskapliga 

fenomen 

- Maten på förskolan smakar bra och är näringsrik 

 

Förskoleverksamhetens funktion är att, med utgångspunkt i en 

helhetssyn på barnen, stimulera lärande och utveckling, social 

gemenskap, lek och skapande.  Bärande inslag av lek och skapande 

gör att elevens naturliga lust och nyfikenhet tas tillvara”. 

 __________________ 
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12 JUNI 2014 

BLAD 13 

 

  

§ 9   

Anmälan av Lokal överenskommelse för samverkan kring 
barn i behov av särskilt stöd (BUS) 2014. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger överenskommelsen till handlingarna. 

 
Ärendet 

Stadsdelsområdena Spånga- Tensta och Rinkeby- Kista samt 

Stockholms läns landsting har gemensamt tagit fram en lokal 

överenskommelse om barn och ungdomar i behov av särskilt stöd en 

så kallad BUS- överenskommelse. 

BUS överenskommelsen riktar sig huvudsakligen till ledningen inom 

kommunernas och landstingets förvaltningar och verksamheter. 

Överenskommelsen omfattar barn under 18 år som är i behov av 

särskilt stöd från både kommunala verksamheter, enskilda 

förskolor/skolor och landstingets verksamheter.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 maj 2014. 

Dnr 344-2014-1.2.5. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl (S), och Awad Hersi m.fl (MP) 

lade gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det är positivt med en överenskommelse som ger struktur för 

samverkan för att tillgodose ett barns behov av särskilt stöd. Det kan 

ge personliga vinster för barnet, och även på sikt innebära en vinst för 

hela samhället. 

 

BUS-överenskommelsen riktar sig huvudsakligen till ledningen inom 

kommunernas och landstingens förvaltningar och verksamheter. 

 

En svaghet idag är att de fristående skolorna och förskolorna inte är 

inkluderade i överenskommelsen. I dokumentet sägs att styrgruppen 

ska på sikt aktivt bjuda in de fristående skolorna att ingå i de 

överenskommelser om samverkan som finns mellan kommunens 

verksamheter och landstingets verksamheter. 

                   

                                                                                                     forts… 
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 forts § 9 

 

Vi förutsätter att detta ”på sikt” är ett kort tidsintervall, och att de 

fristående skolorna kan implementeras i överenskommelsen tämligen 

omgående. Det skulle vara en fördel om fristående skolor kan ingå i 

denna typ av överenskommelser redan från start. 

 

Det saknas i dokumentationen uppgifter om hur många elever från 

Spånga-Tensta som går i fristående skolor, men uppgiften från 2010 

för hela Stockholm att var femte grundskoleelev samt fyra av tio 

gymnasieskoleelever går i fristående skolor, pekar på vikten av att 

dessa elever snarast får samma möjligheter till särskilt stöd genom 

samverkan, som eleverna i de kommunala skolorna. 

 

Oavsett huvudman för skolan innebär det fria skolvalet att många 

elever på såväl förskola som grundskola och gymnasieskola går i 

skola i en annan stadsdel, eller annan kommun, än där de bor. Att 

BUS-överenskommelsen smidigt kan fungera över 

stadsdelsgränserna, och kommungränserna, förutsätter vi tagits 

hänsyn till nu när den ska börja fungera i praktiken.  

 

Vi ser gärna att det vid lämplig tidpunkt återrapporteras till 

stadsdelsnämnden hur BUS-överenskommelsen har fungerat i 

praktiken, det vill säga har den blivit det praktiskt användbara verktyg 

parterna hoppas på? 

 

         _______________ 
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§ 10   

Anmälan av inkommet medborgarförslag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att Fairtrade-diplomera stadsdelen. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att Fairtrade-diplomera 

stadsdelen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 maj 2014. 

Dnr 317-2014-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________ 
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§ 11   

Anmälan av inkommet medborgarförslag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att låta arbetslösa ungdomar rusta upp lokal vid 

Bromstensvägen, hjärtstartare på Tensta Servicehus och trafikbulor på 

Tenstavägen. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att låta arbetslösa 

ungdomar rusta upp lokal vid Bromstensvägen, hjärtstartare på Tensta 

Servicehus och trafikbulor på Tenstavägen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 maj 2014. 

Dnr 338-2014-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 17 

 

  

§ 12   

Anmälan av inkommet medborgarförslag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om säker strålmiljö i skolan. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om säker strålmiljö i skolan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 maj 2014.  

Dnr 340-2014-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 18 

 

  

§ 13   

Anmälan av riktlinjer för samverkan kring personer med 
neuropsykiatriska funktionsnedsättningar mellan 
stadsdelarna Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta, Järva Psykiatri 
AB och Habilitering & Hälsa, VO Stockholm. Reviderat 2014-
02-03 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger de reviderade riktlinjerna till handlingarna. 

 
Ärendet 

Reviderade riktlinjer (2014-02-03) för samverkan kring personer med 

neuropsykiatriska funktionsnedsättningar mellan stadsdelarna 

Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta, Järva Psykiatri AB och Habilitering & 

Hälsa, VO Stockholm.  

Dnr 356-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 19 

 

  

§ 14   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under maj 
2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 20 

 

  

§ 15  

Information, kurser och konferenser 

Ingen information rapporterades.  

 

______________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 21 

 

  

§ 16 

Nämndens och förvaltningens frågor 
 

- Awad Hersi (MP) frågade hur staden använt sig av de pengarna 

som integrationsministern beviljat Stockholm stad och Spånga-

Tensta för arbete i samverkan för integration, skola och arbete. 

Maria Häggblom redogjorde för de satsningar som gjorts. 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 16) 

 

  ___________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 22 

 

  

§ 17  

Fyllnadsval av ledamot till sociala delegationen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden utser Awad Hersi (MP) till ersättare i 

stadsdelsnämndens sociala delegation från och med den 12 juni 

2014 till och med den 31 december 2014.  

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd godkände den 12 juni 2014 Derya 

Uzel (MP) avsägelse som ledamot i Spånga-Tenstas sociala 

delegation.  

Fyllnadsval ska förrättas till den efter Derya Uzel (MP) vakanta 

platsen som ersättare i sociala delegationen. 

Miljöpartiet nominerar Awad Hersi (MP) till platsen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 2014-05-28. 

Dnr 377-2014-1.2.5 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 23 

 

  

§ 18 

Anmälan av BRÅ protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från 28 april 2014 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från brottsförebyggande rådets sammanträde den 28 april 

2014  anmäldes. 

Dnr 43-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 24 

 

  

§ 19 

Anmälan av Pensionärsrådets protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från 24 april 2014 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 24 april 2014 

anmäldes. 

Dnr 25-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 25 

 

  

§ 20 

Anmälan av Rådets för funktionshindersfrågor protokoll 
2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 28 april 2014 till 

handlingarna. 

  
Ärendet 

Protokoll från funktionshinderfrågor sammanträde den 28 april 2014 

anmäldes. 

Dnr 26-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

12 JUNI 2014 

BLAD 26 

 

  

§ 21 

Månadsrapport maj 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för maj 2014. 

 
Ärendet 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 juni 2014. 

Dnr 357-2014-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 

 


